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Efsaneler Şehrinin Efsaneler Yaratan Proje Ekibine

   Öncelikle mektubuma çok sevgili Adem Hocama, proje ekibine ve tüm hocalarımıza bizlere bir hafta
boyunca ilgi çekici ve bilgilendirici eğitimler verdikleri için teşekkür ederek başlamak istiyorum. Projeye
gideceğimi söylediğimde çevremin bir insan Iğdır’a neden gider ki düşüncelerini burada geçirdiğim günler
boyunca anlattıklarımla, yaptığım paylaşımlarla yıktığım için çok mutluyum. Çünkü algıları yıkmak
oldukça zordur. 
   Geldiğimiz ilk günden bu yana eğitimler, yapılan etkinlikler, geçirilen vakit ve bulunduğumuz coğrafya
çok etkileyiciydi. Ahura Vadisi’ne çıktığımızda karşılaştığım o büyüleyici manzarayı asla unutmayacağım.
Hocalarımız alanlarında o kadar yetkiliydiler ki çok farklı alanlardan oluşan bir ekip olmamıza rağmen
konuları bize anlaşılır bir şekilde aktardılar. Açıkçası bir biyolog olarak hem coğrafyadan, hem konulardan
hem de bu denli bilgiden çok etkilendim. Ekipteki çeşitlilik birbirimize farklı düşünceler katma konusunda
çok faydalı oldu çünkü kimimiz sosyolog gözüyle, kimimiz antropolog gözüyle, kimimiz biyolog kimimizse
coğrafyacı gözüyle baktığı için ortaya çıkan fikirler de projeler de rengarenkti. 
   Benim en etkilendiğim kısım Kaan hocamızın yaptığı ve bizi meraka, düşünmeye iten konuşmasıydı.
Hepimizin içindeki o sorgulayıcı yöne ışık tuttu. Adem hocamızın samimiyeti, neşesi ve öğrenci ile ilişkisi
beni projeye şevkle bağlayan bir diğer nokta oldu. Bu enerji akademide çok sık rastladığımız bir durum
değil ve bağlantımızın sürecek olması da fazlasıyla mutlu ediyor. Bu proje kapsamında Türkiye’nin dört
bir yanından edindiğim arkadaşlıklarımı ise asla unutmayacağım. Sayelerinde hangi şehre gidersem
orada bir kapım var, bir dostum var diyebiliyorum. Birlikte çok şey paylaştık ve bana kendi alanlarından
çok kıymetli bilgiler öğrettiler. 
   Bir 21. Yüzyıl genci olarak birbiriyle bağlantılı ama belli noktalarda ayrışan konularda böyle proje ve
eğitimlerle kendimi geliştirebildiğim için çok mutluyum. Efsanevi Ağrı Dağı’nı görmek, bu coğrafyayı
hissetmek belki de deneyimleyemeyeceğim türdendi. Umarım bu tarz projeler ve verilen destekler artarak
devam eder.  

*Projemiz, katılımcılara doğayı koruma ve doğayla uyumlu yaşam bilinci kazandırmayı amaçlaması
nedeniyle bu mektup dijital olarak hazırlanmıştır.


